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Aday adaylıkları müracaatları başladı.Parti merkezlerinin kararına göre mevcut başkanların
başvuru yapması gerekmiyor. Şimdi gözler kimlerin
başvuru yapacağında.  AK
Partide Fatsa’dan başvuru olacağını sanmam.
Olsa da adaylık konusunda sonuç değişmez. 
Etem Kibar aday olacaklar arasında değişmeyecek isimlerin en güçlüsü.
Başarılı bir beş yılını tamamlamak üzere.
Hakkında olumsuz en ufak bir söylem yok.
Tüm siyasi kesimlerden destek alıyor. 
Yapılan anketlerde de oy oranı epeyce yüksek görünüyor. 
Dolayısıyla niye bir dönem daha görev yapmasın ki.
İlk beş yıldaki tecrübelerini ikinci beş yıla niye aktarmasın ki.
Hatta büyükşehir adaylığına bile yakıştıran ciddi bir kamuoyu görüşü var. 
Açıkça büyükşehir için tartışılıyor.
Bunu sokakta da görmek mümkün.
Parti genel merkezinde ki çalışmalardan da anladığımız üzere, aldığımız bilgiler ışığında Etem
Kibar’ın bir dönem daha aday olacağı yönünde. 
Fatsa’ya mı olur, büyükşehire mi olur onu kestiremiyoruz.
Parti tarafından yapılan anketlerde de Etem Kibar’ın oy oranında yükselme olduğu bilgisine de
ulaşabilmiş durumdayız.
O halde aday olacaklar arasında en güçlü isim ‘Etem Kibar’ olacaktır.
*
*
*
BEYTULLAH HOCA “BAŞARIDA ISRARCIDIR”
2018 yılı ve öncesinde üniversite giriş sınavlarına Fatsa’da girilemiyordu.
Uzun yıllar bunun bir haksızlık olduğunu yazıp durduk.
Ordu ve Ünye merkezlerinde bu sınavlar yapılıyor, Fatsa’da yapılmıyordu.
Fatsa; yaklaşık 6-7 ilçenin bağlantı yol güzergahında. 
Fatsa’ya gelmeden il ve ilçe merkezlerine ulaşılamıyor. 
Buna rağmen üniversite sınavları Fatsa’da yapılmıyordu.
Onbinlerce öğrenci önce Fatsa’ya geliyor, devamında da ikinci bir vasıtayla sınav merkezlerine
ulaşabiliyorlardı.
Bıkmadan, usanmadan bu durumun kabul edilemez olduğunu gazetemizde işledik. 
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“Fatsa’nın neyi eksik” dedik.
Sonunda basının desteği, ilgili kuruluşların ısrarlı müracaatı sonunda Fatsa’da da üniversite
sınavları yapılır oldu.
Günümüz koşullarında, 2024 yılında ÖSYM sınavlarına 10 bin kişi girecek.
Sınavın iki gün yapıldığı düşünülürse 20 bin kişi Fatsa’da kalacak.
Gazete arşivimizden ve o yıllardaki ilçe milli eğitim yetkilileri ve işin dosyasını hazırlayan şube
müdürü, şimdi Aybastı Belediye Başkanı Beytullah Geçtan ile sohbetimizden esinlenerek bazı
hizmetlerin ne kadar geç hayata geçtiğine kanaat getirdim.
Tıpkı günümüzde “Fatsa Çevre Yolu” yapımı işinde olduğu gibi. 
Beytullah Geçtan o yıllarda Fatsa Milli Eğitim Şube müdürlüğü yapıyordu.
Biz habire ÖSYM sınavlarının neden Fatsa’da yapılmadığını yazıyorduk. 
Beytullah hoca dosya hazırlayıp Ankara’ya gidiyordu.
Bizim yazılarımızdan da bıkmış usanmıştı.
Sonuçta; bu iş israrla takip ediliyor ve sonunda ÖSYM sınavlarına Fatsa’da da girilmesinin
ÖSYM tarafından kararı alınmıştı.
O dönemki ÖSYM Başkanı kim?
Prof. Dr. Mahmut Özer.
Mahmut Özer şimdi nerede?
AK Parti Ordu milletvekili.
Nedere doğdu: Tokat’da.
Beytullah Gençtan şimdi nerede?
AK Parti’den Aybastı Belediye Başkanı.
Beytullah başkanın Mahmut Özer ile diyaloğu Fatsa Milli Eğitim Şube Müdürlüğünden geliyor.
Fatsa’da da ÖSYM sınavlarının yapılması için hazırlanan dosyaların ÖSYM’ye ulaştırılması
sürecinden geliyor. 
Demek oluyor ki; Beytullah hoca tuttuğunu koparan ve çalışkan bir kamu görevlisidir.
Aybastı Belediye Başkanlığında da hizmet yapma konusunda ısrarcı davranmaktadır.
İlçesine ciddi yatırımlar kazandırmıştır.
Doğalgaz hizmeti, meslek yüksekokul açılması, TOKİ konutları inşaatı, küçük sanayi sitesi
yapımı, büyükşehirle birlikte asfalt yol yapımı, yine OSKİ planlamasıyla su ve kanalizasyon
hizmeti, Perşembe Yaylasında turizm planlamaları gibi işlerin öncülüğünün yapılması.
Yeniden aday olmasında da kulis bilgilerimize göre sorun yaşamayacağı yönünde. 
Nereden nereye...
Başarılar dileriz Beytullah hoca... 
*
*
*
EMEKLİ İKRAMİYELERİNDE “EŞİTLİK İLKESİ” UYGULANMADI
Anayasamızdan kaynaklı “eşitlik ilkesi” kuralı emekli ikramiyelerine yansıtılmadı.
Bir defaya mahsus olmak üzere cumhuriyetimizin 100. Yılı sebebiyle hükümetimizin çıkardığı
kararla; emeklilere 5 bin lira ikramiye verilmesine karar verilmişti.
Bu ikramiye çalışan emeklilere verilmedi.
Hatta Ziraat Odalarına kayıtlı emekli vatandaşlara da verilmedi.
Çünkü doğrudan gelir desteğinden faydalandıkları gerekçe gösterildi.
Oysa onlar da emekliydi.
Ülkemizde yaklaşık 17 milyon emekli var. 
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Yaklaşık üç milyon emeklinin resmi yoldan çalıştığı söyleniyor. 
Daha iyi ya... Kimisi sigortalı çalışıyor, kimisi de vergi mükellefi. Devlete katma değer
kazandırıyorlar. Vergi veriyor, SGK pirimi ödüyorlar. 
Devlete kazanç sağlıyorlar.
Fakat çalışanlar alamadılar.
Anayasamızın eşitlik ilkesine ters düşen bu uygulama emekliler arasında büyük tepkiye de
neden oldu. 
Emekliler arasında kutuplaşmaya yol açtı.
Resmen ayrıştırıldılar. 
İktidar bu uygulamadan zarar görür mü?
Yerel seçimler bunun zarar verip vermeyeceğini ortaya koyacak.
Homurdanmalar mevcut. 
Emekli bir insan niye çalışır?
Aldığı emekli maaşıyla geçinemediği içindir; değil mi?
O halde bu karar ve bu uygulama neden böyle çıktı?
Kasada para olmadığındandır; sanırım.
Ekonomik kriz emekliler arasında ayrım yapacak kadar büyük demek ki...
Kasa boş demek ki... 
Alamayanlara geçmiş olsun.
7 bin 500 maaşa devammmm....
*
*
*
EMANET EDİYORSAN PANİKLEMEYECEKSİN
İlçemizde geçen hafta skandal sayılacak bir olay yaşandı.
Sadeler Kuyumculuk sahibi Emre Sade’ye bir iftira atıldı.
Neymiş; “... Dilan Polat ve Avukatı Ahmet Gün ile ticari ilişkisi varmış. Bu ilişkiden dolayı
soruşturma geçiriyormuş. Mali Şube işyerinde inceleme yapmış. Gözaltına alınmış ve ifade
vermiş vs vs ...” 
İlçemizde düzgün esnafların bu tür asılsız yıpranmalara maruz kalması üzücü. Bunu nasıl ve
hangi kanıta dayandırıyorlar bilemem. 
Ancak bu tür dedikodu mahiyetindeki iftiralar bir esnafın ciddi manada yıpranmasına sebep olur.
Hatta ilgili esnafın batıp gitmesine. 
Kim veya kimler tarafından çıkarıldı bu dedikodu bilemeyiz. Tabii ki yasal süreç işleyecektir. 
Anında sokağa yansıyan bu iftira kampanyası, kısa sürede fark edildi de Emre Sade kardeşimiz
kendi beyanıyla olayın bir “iftira olduğunu” açıkladı. 
İyi ki mesele daha çok büyümeden önlendi.
Emre’nin dükkanı yağmalanabilirdi. İstenmeyan olaylar çıkabilirdi. Mağazaya saldırılar olabilirdi.
Tüm bu ve benze olumsuzluklar yaşanmadan emniyet birimlerinin önlem almasıyla da mesele
olaysız atlatıldı. 
Kuyumculuk işinde “emanet” olgusu vardır.
Vatandaşlarımız güvendiği kuyumcu esnafına para veya ziynet eşyalarını emanete bırakır.
Bunu da niye yaparlar anlamış değilim.
Memlekette sanki banka kasaları yok muş gibi. 
Fakat bu konuda vatandaşlarımız biraz çıkarcı düşündükleri için kuyumcu kasalarını bedava
emanetçi olarak algılıyorlar. Çünkü kasa kirası vermiyorlar.
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Neyse ki Emre Sade’ye yapılan iftiradan dönüldü ve sokak dedikoduları sonlandı.
Emre Sade ve kuyumcu esnaflarımız bundan sonraki ticaretlerinde emanet konularında biraz
daha hassas davranırlar. 
Vatandaşlarımız da kuyumcu kasalarını bedava gö-rerek birikimlerini bıraktıklarında kafalarında
soru işaretleriyle yaşamayacaklar.
Dolayısıyla emanet ediyorsan paniklemeyeceksin... 
*
*
*
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